



الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع.
The National Detergent Co. s.a.o.g.

حاصلة على شهادة الأيزو ٩٠٠١:٢٠١٥
An ISO 9001:2015 Certified company

Date: 30th July 2025 After compliments, Subject: Invitation to MSX live session to discuss the unaudited Financial Statements for the period ended 30th June 2025 The National Detergent Company (S.A.O.G) would like to invite the investors, media and analysts for MSX live discussion session on Monday, 18th August 2025 at 10:00 AM (Muscat time) for one hour. The agenda of this discussion will be to present the financial results for the period ended 30th June 2025, which were approved by the Board of Directors and disclosed on MSX website on July 27, 2025. The presentation will be followed by the Q&A session. Below is the zoom meeting link to the live discussion session: https://us06web.zoom.us/j/87274763864?pwd=OCZFavBsTLcZwpcGTxiN2rSgccwFR.1 Meeting ID: 872 7476 3864 Passcode: 681918	التاريخ: 30 يوليو 2025 م تحية طيبة وبعد:- الموضوع: دعوة الأفاضل/ بورصة مسقط لحضور جلسة المناقشة حول البيانات المالية غير المدققة للفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2025 م ترغب الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع بدعوة المستثمرين ووسائل الإعلام والمحللين الماليين لحضور جلسة مباشرة لمناقشة البيانات المالية وذلك يوم الاثنين الموافق 18 أغسطس 2025 م الساعة 10:00 صباحاً (بتوقيت مسقط) لمدة ساعة واحدة. يشمل جدول الأعمال مناقشة القوائم المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025 م ، والتي تمت الموافقة عليها من قبل مجلس الإدارة وتم الإفصاح عنها على الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط بتاريخ 27 يوليو 2025 م. وسيتبع العرض جلسة الأسئلة والأجوبة. رابط جلسة المناقشة المباشرة عبر زووم https://us06web.zoom.us/j/87274763864?pwd=OCZFavBsTLcZwpcGTxiN2rSgccwFR.1 Meeting ID: 872 7476 3864 Passcode: 681918
---	--


Murali Sundar Kothandaraman Arun
Chief Executive Officer
The National Detergent Co SAOG